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Troeng Stefan <Stefan.Troeng@ramboll.se>
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Anmälan om Medborgarförslagsamt begäran införnämndmöte 11juni
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Utbildningsfrågorna har sedan en tid tillbaka tagits från stadsdelarna till utbildningsförvaltningen. Samtidigt ligger ansvaret för
fritidsfrågor kvar på stadsdelsnivå. Detta har skapat en hel del förvirring bland berörda om var ansvaret för de olika frågorna
ligger.Vad jag erfar får stadsdelen "svara för"beslut och åtgärder som vidtagitsav utbildningsnämnden.Tillskillnadfrån
stadsdelsnämnden där man har öppna sammanträden har medborgama dålig insyn och möjlighettillkontaktmed
utbildningsnämnden för att kunna påverka och förstå besluten där.

På Gubbängsskolan planeras nu omorganisation av fritids- och skolverksamhet samtidigt med ändringar i fritidsverksamheten
på fritidsgården "Hörnet" mm. Rektor och fritidspersonal har infonnerat om detta men förändringarna och särskilt det tänkta .
resultatet av omorganisationerna och neddragninggarna är svåröverskådliga och otydliga. Det är inte lätt att följa med i alla
turer men i botten ligger rimligen beslut tagna både av utbildningsnämnd och stadsdelsnämnd. Förhållandena måste belysas
och förklaras av ansvariga.

För det första föreslås att nämndmötet den 11 juni ska få temat "barn och ungdom" och att representanter från
utbildningsnämnden bjuds in till det sammanträdet. Föräldrar och andra berörda av utbidningsförvaltningens beslut ska kunna
ställa frågor till och få förklaringar av de som är ansvariga.

För det andra föreslås att stadsdelsnämnden vid kommande sammanträden alltid ska bjuda in berörda nämnder som ansvarar

för den/de frågor som avhandlas. Om man exempelvis ska avhandla framtida ~YQgprojekt i stadsdelen ska representanter för
exploateringsnämnden uppmanas delta osv.

Om man som i fallet med utbildningsnämnden har fört över frågor från stadsdelarna till centrala nämnder får man också vara
beredd på att de centrala nämndema mer aktivt måste delta i stadsdelsnämndernas möten eftersom det de facto är där
närdemokratin utövas.

Eftersom den första punkten ligger så nära i tiden kan den kanske inte beredas som ett vanligt medborgarförslag utan får ses
som en direkt uppmaning till nämnden att organisera mötet den 11 juni på föreslaget sätt. Däremot kan den andra punkten
behandlas och beredas som ett vanligt medborgarförslag.

Med vänlig hälsning

Stefan Troeng
Mail: stefanmaria@spray.se

Direkt +46 (0)8 615 60 72, Mobil +46 (0)70 619 60 72
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